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Dagsorden og referat fra Byrådsmødet den 19. december 2001

Punkt 1

Udvalasdaasordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg er udsendt tidligere:

Miljø- og teknikudvalget - den 28/11

Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 27/11

Økonomiudvalget - den 11/12

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 til efterretning.

Punkt 2

Budgetrevision II - drift 2001 

J.nr. ØKF

Økonomisk forvaltning har ved skrivelse af

6. november 2001 anmodet fagforvaltningerne om at foretage en revision af budgettet 
pr. 31. oktober 2001.

Miliø- oa teknikudvala:

Lovbundne 15.000

Lovbundne med komm. indflyd. 54.300

Skole-, social- oa sundhedsudvalaet:

Lovbundne -702.600

Lovbundne med komm. indflyd. 1.919.400

Ikke lovbundne -731.700

Økonomiudvalaet:

Lovbundne -264.600

Ikke lovbundne -1.303.200

I alt nettomerindtægt -1.013.400
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Resultatet af budgetrevision II betyder, at kr. 1.013.400 tillægges kassebeholdningen. 

Oversigt over udvalgenes budgetrevision vedlægges.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001, at resultatet af 
budgetrevision II godkendes.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 3

Ny budgetprocedure med virkning for finansåret 2003 

J.nr. 00.01A26-01/ØFV

I forlængelse af planseminarrækken blev der mellem politikerne og administrationen 
opnået enighed om, at der blandt andet skal arbejdes mod en anden budgetprocedure 
med det sigte at involvere politikerne tidligere i budgetprocessen og skabe en naturlig 
sammenhænge mellem økonomi og ansvar på fagudvalgsniveau. For at denne proces 
skal kunne lykkes, er vi nødt til at synliggøre mål- og ydelser i institutionerne og i 
administrationen. Dette opnås ved, at hver institution, afdeling mv. udarbejder et 
skema benævnt virksomhedsskema. Virksomhedsskemaerne vil give politikere, chefer, 
ledere og medarbejdere et overblik over institutionens aktiviteter, hvordan de opnås, 
evalueringspraksis og status. Sidstnævnte skal betragtes som en opfølgning på de 
rejste mål/ydelser. Der vedlægges et notat, som beskriver formålet og arbejdet med 
virksomhedsskemaerne samt to eksempler på skema for henholdsvis en administrativ 
enhed og en daginstitution.

I dag anvender kommunen en budgetprocedure, som kaldes marginalbudgettering.
Den nye budgetprocedure lægger op til, at budgetteringspraksis bliver 
blokbudgettering. Det vil sige, at hvert fagudvalg får to budgetblokke, som skal 
nedbrydes på kontoniveau. Den ene blok er til lovbundne udgifter, hvortil der kan 
søges om tillægsbevillinger, og den anden blok er til ikke lovbundne udgifter, hvortil 
der ikke kan søges tillægsbevillinger.

I forbindelse med lanceringen af budgetproceduren skal der udarbejdes en 
kompetenceplan eller snitflade mellem økonomiudvalg og fagudvalg.

Det anbefales, at det drøftes i foråret 2002, hvordan denne snitflade mellem 
økonomiudvalg og fagudvalg skal lægges. At disse drøftelser ikke er tilendebragt på 
nuværende tidspunkt, hindrer ikke en påbegyndelse af den nye budgetprocedure.

Det indstilles,

• At økonomiudvalget godkender tidsplan for den nye budgetprocedure.
• At virksomhedsskemaerne i det første år udarbejdes på frivillig basis.
• At der optages drøftelser på baggrund af udarbejdet notat fra chefgruppen med 

henblik på fastlæggelse af kompetencesnitfladen mellem økonomiudvalget og 
fagudvalgene.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001, at indstillingerne 
godkendes.
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Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 4

Låneomlægning samt optagelse af nvt lån vedrørende Flygtningeboliger og 
skolerenoveringer

J.nr. ØF

Til efterretning

Kommunens nuværende låneportefølje er p.t. for dyr, idet det herskende renteniveau 
er noget lavere end den effektive rente på låneporteføljen. Forvaltningen anbefaler,, at 
låneomlægningen tager sigte mod løbetidsforkortelse i stedet for deciderede 
besparelser på de årlige ydelser. Begrundelsen er, at de økonomiske gevinster for 
kommunen på sigt er større, fordi lånene tilbagebetales hurtigere. Vælges derimod 
ydelsesreduktion, får vi en marginal besparelse og lånenes løbetid bibeholdes.

I forbindelse med låneomlægningen skal der ydes et tillægslån på i alt 8 mill. kr.. Dette 
lån dækker indkøb af flygtningeboliger og foreløbigt afholdte udgifter til 
skolerenoveringer. Lånet forventes udbetalt primo januar måned.

Låneomlægningen medfører en budgetmæssig merudgift i år 2002 og overslagsårene 
på i alt 0,239 mill. kr.. Denne udgift finansieres af renteafkastet fra kommunens 
obligationsbeholdning.

Forvaltningen vedlægger notat, som redegører nærmere for låneomlægningen.

Det indstilles at,

• der låneomlægges, og strategien er løbetidsforkortelse
• der gives en bevilling på 0,239 mill. kr., som finansieres af obligationsafkastet
• Økonomisk forvaltning får mandat til - i samarbejde med rådgiver, at udnytte en 

eventuel gunstige rentestruktur med henblik på optimering af låneporteføljen. 
Sagen forelægges herefter økonomiudvalget til orientering.

• der optages en tillægslån på stort 8 mill. kr. til dækning af udgifter 
skolerenoveringer og indkøb af huse til flygtninge.

Borgmesteren har med henvisning til lov om kommunernes styrelse § 22, stk. 2 og § 
31, stk. 1 på henholdsvis økonomiudvalgets og byrådets vegne godkendt indstillingen.

Økonomiudvalget tager på møde den 11. december 2001 borgmesterens beslutning 
til efterretning.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 borgmesterens beslutning til 
efterretning.

Punkt 5

Boliger til flygtninge - anlægsregnskab
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J.nr. 82.00/JOH

I henhold til byrådets beslutninger af 28. februar 2001 og 20. juni 2001 er der købt 5 
parcelhuse, som boliger til flygtninge.

Teknisk forvaltning har udarbejdet anlægsregnskaber for købene.

Tværvej 11, Skibby 1.164.300

Rosenhaven 18, Skibby 1.123.100

Rønnevej 4, Skuldelev 1.275.492

Bellisvej 19, Skibby 1.266.100

Nordmandsvej 22, Skibby 1.240.500

Anlægsudgift, i alt kroner 6.069.492

Økonomisk forvaltning har afstemt regnskaberne med kommunens bogholderi. 

Anlægsregnskaberne vedlægges.

Miljø- og teknikudvalaet indstiller på møde den 28. november 2001, at 
anlægsregnskaberne godkendes, samt at der meddeles en anlægsbevilling til de 5 
huskøb på kr. 6.069.492,00, som finansieres af kassebeholdningen.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001miljø- og 
teknikudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Punkt 6

Spildevandsplan 2001 - 2006.

J.nr. 06.00.05P15/SK

Den 19. september 2001 godkendte byrådet, at "Forslag til Spildevandsplan 2001 - 
2006" blev fremlagt til offentlig høring fra den 24. september 2001 til den 19. 
november 2001.

Inden offentlighedsperiodens udløb var der indkommet 2 stk.
indsigelser/bemærkninger, den ene fra Frederiksborg Amt og den anden fra Danmarks 
Naturfredningsforening.

Ændringsforslagene vil kunne indarbejdes i den endelige og godkendte plan, idet de 
fleste ændringsforslag er små justeringer, som ikke har betydning for planens 
gennemførelse.

Teknisk Forvaltning har desuden enkelte redaktionelle rettelser til materialet.

Skrivelse fra amtet samt fra Danmarks Naturfredningsforening vedlægges.
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Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. november 2001, at 
"Spildevandsplan 2001 - 2006" godkendes, idet de fremsatte ændringsforslag 
indarbejdes i planen.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001miljø- og 
teknikudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Punkt 7

Tilslutningsbidrag for større ejendomme 

J.nr. 06.01.15P21/SK

Ifølge "Betalingsvedtægt for Skibby kommunes kloakforsyning", pkt. 3.1.3, kan 
byrådet i særlige tilfælde beslutte, at tilslutningsbidraget fastsættes lavere end 
standardtilslutningsbidraget, men ikke lavere end de faktisk afholdte udgifter til 
detailledningsanlægget.

I forbindelse med større samlede bebyggelser, som for eksempel 
andelsboligbebyggelser og almennyttige boliger, vil det ofte være naturligt, at det 
samlede tilslutningsbidrag bliver reduceret med et beløb, der svarer til de 
omkostninger, der er forbundet med at etablere hovedkloakkerne inde på 
ejendommens areal.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. november 2001, at miljø- og 
teknikudvalget bemyndiges til at tage stilling til en eventuel reduktion af 
tilslutningsbidraget i de enkelte større bebyggelser.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001miljø- og 
teknikudvalgets indstilling, dog anbefales bemyndigelse til at tage stilling til en 
eventuel reduktion af tilslutningsbidraget i de enkelte større bebyggelser givet til 
økonomiudvalget.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 8

MOFA I/S, godkendelse af ny kontraktkommune.

J.nr. 07.04.A06/BC

Bestyrelsen for MOFA I/S, Den fælleskommunale modtagestation for farligt affald i 
Frederiksborg Amt, har på møde den 24. oktober 2001 vedtaget at optage Søllerød 
kommune som kontraktkommune i MOFA.

I henhold til § 2.2 i MOFA's vedtægter skal alle tilsluttede interessentkommuner 
godkende bestyrelsens beslutning.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. november 2001, at aftalen 
mellem bestyrelsen og Søllerød kommune om optagelse af Søllerød kommune som
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kontraktkommune godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001miljø- og 
teknikudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Punkt 9

Anlægsregnskab - retablering af Maglehøjgård losseplads 

J.nr. 07.03.00S55/BB

I anledning af at retableringen af Maglehøjgårds losseplads nu er tilendebragt, har 
teknisk forvaltning udarbejdet anlægsregnskab.

Regnskabet har været forelagt udvalget for Maglehøjgård losseplads på et møde den 
27. september 2001 til godkendelse.

Bevilling 1.200.000,00

Bevilling fra Jægerspris 
kommune

-800.000,00

Regnskab 1.234.197,92

Merforbrug 34.197,92

Merindtægt fra Jægerspris -22.798,08

Merforbrug i alt 11.399,84

Økonomisk forvaltning har afstemt regnskabet med kommunens bogholderi. 

Anlægsregnskabet vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. november 2001, at 
anlægsregnskabet godkendes, og at merforbruget afholdes over driftsregnskabet.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001miljø- og 
teknikudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Punkt 10

Anlægsbevillinger til prioriterede anlægsopgaver

J.nr. 00.01S05/BB
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Til efterretning

I forbindelse med den endelige vedtagelse af budgettet for 2002 blev prioriteret en del 
anlægsopgaver betinget af salgsindtægterne fra udstykningen på Hjortevænget.

De anlægsopgaver som fik 1. prioritet er som følger:

1.1 Om- og tilbygning til Tumlebo, kr. 670.000

1.2 Lyddæmpning i Pilehuset, kr. 60.000

1.3 Trafiksanering i landsbyerne, kr. 500.000

1.4 Energibesparende foranstaltninger, kr. 250.000

samt tilskud til Hammergården til vand og handicaptoilet - kr. 100.000 Sagen 
behandles af borgmesterkontoret.

Da der pr. 15. oktober 2001 er der solgt 28 parceller, til en samlet indtægtsum på
11.500.000 kr., hvorfra skal trækkes de forventede byggemodningsudgifter på i alt
9.200.000 kr., resterer der således et nettooverskud på ca. 2.300.000 kr.

Af dette overskud er allerede afsat 1.500.000 kr. til ekstra vejvedligeholdelse i 2001 
samt 150.000 kr. til løsningsforslag til trafiksanering i landsbyerne, jfr. tidligere 
budgetbeslutning samt miljø- og teknikudvalgets beslutning af 29. august 2001.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 24. oktober 2001 - på baggrund af 
ovenstående prioritering - at der gives en anlægsbevilling, som en tillægsbevilling, på 
kr. 670.000 til iværksættelse af om- og tilbygning til Tumlebo. Samtidig indstilles, at 
der frigives 670.000 kr. til opstart af om- og tilbygningen til Tumlebo.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 6. november 2001 miljø- og 
teknikudvalgets indstilling.

Borgmesteren har den 8. november med henvisning til lov om kommunernes styrelse 
§ 31 på byrådets vegne godkendt miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 borgmesterens beslutning til 
efterretning.

Punkt 11

Salg af areal til opførelse af boliger i Skuldelev 

J.nr. 82.02P20/JOH 

Til efterretning

Skibby almennyttige Boligselskab (under stiftelse) har fremsendt betinget skøde til 
underskrift for arealerne, matr. nr. 10-æ og 10-ai Skuldelev by, Skuldelev, på 
henholdsvis 10.332 m2 og 3.399 m2, heraf vej 214 m2.
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Købesummen er fastsat til 1000,- kr./m2 boligareal, svarende til 3.028.000,- kr. 
Beløbet svarer til 224,- kr./ m2 råjord.

Udgifter til eventuel ekstrafundering og/eller miljømæssige foranstaltninger betales af 
Skibby kommune.

Handelen er bl.a. betinget af, at der kan opnås støtte til det planlagte byggeri i 
henhold til lov om almene boliger og støttede private andelsboliger.

Arealerne kan sælges uden offentligt udbud, jvf.

Bekendtgørelse om offentligt udbud ved salg af kommunens faste ejendomme, §2.

Økonomiudvalget og miljø- og teknikudvalaet indstiller på møde den 13. 
november 2001,

at grundstykkerne sælges til Skibby almennyttige Boligselskab for kr. 3.028.000,-

Skødet fremsendes til kommunens advokat for en nærmere gennemgang forinden 
underskrivelse.

Borgmesteren har den 8. november med henvisning til lov om kommunernes styrelse 
§ 31 på byrådets vegne godkendt udvalgenes indstilling.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 borgmesterens beslutning til 
efterretning.

Punkt 12

Godkendelse af skitseprojekt samt skema A til opførelse af boliger i Skuldelev 

J.nr. 03.02.12.Ø60/AKH 

Til efterretning

DAB har på vegne af Skibby almennyttige boligselskab (under stiftelse) fremsendt 
skitseprojekt med tidsplan til opførelse af 39 almennyttige familieboliger, hvoraf 35 
boliger udføres i et-plan, velegnede for ældre og handicappede, på ejendommene 
matr. nr. 10-æ og 10-ai Skuldelev by, Skuldelev - Sølvkærområdet - til kommunens 
godkendelse.

Samtidig er fremsendt Skema A med ansøgning om støtte til opførelse af boligerne i 
henhold til lov om almene boliger samt støttede private andelsboliger.

Bilag vedlagt sagen.

Økonomiudvalget og miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 13. 
november 2001 på baggrund af det fremsendte materiale samt de drøftelser der har 
været ført med DAB på vegne af Skibby almennyttige boligselskab, at skema A 
godkendes foreløbigt, idet det er en forudsætning for Skibby kommune at kommunens 
grundkapitalindskud bliver på 7 %.
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Borgmesteren har med henvisning til lov om kommunernes styrelse § 31 på byrådets 
vegne godkendt udvalgenes indstilling.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 borgmesterens beslutning til 
efterretning.

Punkt 13

Nedlæggelse af bolig på ejendommen beliggende Industrivej 14, matr. nr. 1-bv Skibby 
bv. Skibby

J.nr. 03.01.05G01/JLI

Ejeren af ovennævnte ejendom ønsker at udvide kontorarealet på ejendommen ved at 
nedlægge eksisterende lejlighed. Nuværende lejere er gået på pension og er ikke 
længere tilknyttet virksomheden.

Ejendommen er beliggende i industriområde omfattet af Byplanvedtægt nr. 4, 
delområde 3.

Det er i området muligt at oprette en bolig i tilknytning til erhverv, men det er ikke 
muligt at oprette bolig uden tilknyttet erhverv.

Ejendommen er i BBR oplyst til at have et erhvervsareal på 979 m2 og et boligareal på 
129 m2.

Ansøgningen m/tegning vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. november 2001, at boligen 
beliggende Industrivej 14, matr. nr. 1-bv Skibby by, Skibby, nedlægges, og arealet 
indrettes som erhvervsareal.

Tilladelsen gives under forudsætning af, at der fremsendes en konkret byggeansøgning 
som opfylder gældende krav jf. BR-95.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Punkt 14

Forældrebetaling i dagplejen 

J. nr. SSSF 16.06.05

Forældrebestyrelsen i dagplejen fremsender skrivelse, hvori de henstiller, at børnenes 
fridage sammenfaldende med dagplejernes fridage/fra- vær af minimum 1 dags 
varighed tilbagebetales.

Ønsket er fremsat med baggrund i, at dagplejerne har ferie 5 uger, feriefridage 3-5, 
overenskomstmæssig planlagt afspadsering 6 dage og afspadsering, der optjenes ved
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møder/arrangementer i løbet af året. Herudover kommer kurser, arbejde i 
hovedsamarbejdsudvalg og lokaludvalg, sikkerhedsarbejde og tillidsmandsarbejde. 
Ligeledes dagplejernes sygdomsfravær.

Børnene må derfor ofte være i gæstedagpleje eller et helt fremmed hjem.

Forvaltningen har foretaget en opgørelse for fravær i dagplejen på 12 måneder (okt. 
2000 - okt. 2001) kan gennemsnittet pr. dagplejer optælles som følger:

Ferie-fridage 28 dage, kursus l 1/2 dag, afspadsering incl. obl. 6 fridage 8 dage, sygdom 
incl. eget barn syg 5 dage, andet herunder lokalsamarbejdsudvalg og omsorgsdage 2k  
dag.

Sammentællingen giver i snit på årsplan 44 V  dag pr. medarbejder. På baggrund af 
nuværende ordning hvor dagplejer og forældre sammen kan administrerer 5 dages 
ordningen (forældrene får refusion), er der en rest på 24 / dage, som dagplejerne har 
mulighed for at tage som enkelte dage.

Den nuværende ordning med tilbagebetaling er beregningsgrundlaget for 6 dage kr. 
430,- og én-dags tilbagebetaling kr. 61,-.

For gæstedagpleje har løn- og personalekontoret oplyst at der pr. måned udbetales ca. 
kr. 30.000,- til dagplejerne - ca. 150 dispositionsvederlag pr. måned.

Skole-, social- og sundhedsudvalget kan på sit møde den 27. november 2001 ikke 
anbefale en tilbagebetaling af børnenes fridage, idet en tilbagebetaling af enkelte dage 
vil medføre forholdsvis meget administrationsarbejde.

Skema skal udsendes til den enkelte dagplejer - de enkelte forældre - retur til 
dagplejen, hvor diverse oplysninger skal sammenholdes m.m. En organisation med 37 
dagplejehjem og 148 brugere vil uden tvivl medføre administrationsomkostninger.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Punkt 15

Analyse af det psykiske arbejdsmiljø på Marbækskolen 

J. nr. LP 81.00.00 

Til efterretning

Byrådet godkendte på møde den 20. juni 2001 organisationspsykolog Lone Andersens 
forslag til en procedure vedrørende undersøgelse af det psykiske arbejdsmiljø på 
Marbækskolen.

Projektet blev igangsat efter skoleferien, og der har efterfølgende været gennemført 
en individuel interviewrunde med medarbejdere, ledere, skolebestyrelse og ledelse på 
rådhuset blandt andet med udgangspunkt i et spørgeskema.
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Interviewrunden er færdig, og organisationspsykolog Lone Andersen har analyseret og 
vurderet de indhentede informationer. Hun har udarbejdet en situationsbeskrivelse og 
løsningsforslag. Resultatet har været forelagt Marbækskolens medarbejdere, ledere og 
skolebestyrelse samt økonomiudvalget.

På økonomiudvalget den 9. oktober 2001 indbød borgmesteren lærerkollegiet, ledelse 
og øvrige medarbejdere ved Marbækskolen til et fælles møde den 6. november kl.
15.00 i eksternt mødelokale.

I fællesmødet skulle deltage repræsentanter fra skole-, social- og sundhedsudvalget og 
økonomiudvalget.

I fortsættelse af dialogen fra fællesmødet er sagen oversendt til skole-, social- og 
sundhedsudvalget til behandling, som er anmodet om at drøfte følgende:

at økonomiudvalget anmoder Lone Andersen om et oplæg til, hvorledes 
udviklingsprocesserne kan tilrettelægges, med hende selv som konsulent på 
opgaven.

Indhold, tidsforløb, tidsforbrug, pris m.v. må indgå i oplægget. Det må også 
indgå i oplægget, hvorledes udviklingsprocesserne kan indeholdes i lærernes 
timeforbrug.

at økonomiudvalget anmoder om konkret oplæg til ansættelse af en fællesleder 
for skoleområdet, herunder om udkast til kompetenceplan, stillingsbeskrivelse, 
økonomi m.v.

at økonomiudvalget anbefaler, at ansættelse af skoleleder ved Marbækskolen 
afventer at udviklingsprocesserne er gennemført.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 27. november 
2001,

1. at stillingen som skoleleder opslås hurtigst mulig efter indhentet udtalelse fra 
skolebestyrelsen.

2. Endvidere genoptages sagen til december mødet med henblik på ansættelse af 
fællesleder på skoleområdet, herunder udkast til kompetenceplan, 
stillingsbeskrivelse, økonomi m.v.

3. Det anbefales endvidere at der afholdes en temadag vedrørende 
"organisationsniveau" i henhold til oplæg vedrørende den fremtidige 
udviklingsproces på Marbækskolen, udarbejdet af Lone Andersen.

Sagen forelægges økonomiudvalget til orientering for så vidt angår punkt 1 og 2.

For så vidt angår punkt 3 kan økonomiudvalget gennemgå indholdet i Lone Andersens 
oplæg og samtidig vurdere, om temadagen vedrørende "organisationsniveau" bør 
afvente ansættelse af ny leder på Marbækskolen.

Økonomiudvalget tager på møde den 11. december 2001 punkterne 1 og 2 til 
efterretning.

Ad punkt 3 afventer temadagen ansættelsen af ny leder på Marbækskolen.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 økonomiudvalgets beslutning til
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efterretning.

Punkt 16

Ansøgning om udvidelse af LO's repræsentation i Det fælles koordinationsudvalg 

J. nr. SSSF 00.01A16 

Til efterretning

LO's forretningsudvalg har besluttet sig for at udvide deres engagement i 
koordinationsudvalgsarbejdet. Senest blev det udvidet med en LO-sektionsformand. 
Imidlertid finder LO-sektionen, at der pågår så mange aktiviteter, at det kræver 
yderligere repræsentation.

LO-sektionen indstiller, at deres repræsentation i Det fælles koordinationsudvalg øges 
fra 2 til 6 medlemmer.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 30. oktober 2001, 
at udvalget ikke udvides, idet koordinationsudvalget vil blive for stort et forum.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 6. november 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Borgmesteren har den 8. november med henvisning til lov om kommunernes styrelse 
§ 31 på byrådets vegne godkendt skole-, social- og sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 borgmesterens beslutning til 
efterretning.

Punkt 17

Skolevæsenets normeringsplan for 2001/2002 

J. nr. SSSF 81.01 

Til efterretning

Byrådet godkendte på sit møde den 18. april 2001 den foreløbig normeringsplan for 
skoleåret 2001/2002.

På baggrund af denne beslutning er der udarbejdet den endelige normeringsplan, som 
er justeret på følgende i forhold til den foreløbig normeringsplan:

§ 20 stk. 2:

Var afsat 1.876 arbejdstimer i februar.

Skal ændres til 1.809 arbejdstimer
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Plejebørn i kommunen i februar:

Var afsat 6.231 arbejdstimer i februar. 

Skal ændres til 5.025 arbejdstimer

Antal lærer/leder:

Var beregnet til 74,149 stillinger i februar. 

Skal ændres til 73,378 stillinger.

Elevtallet: Februar: August:

Ferslev skole 86 81

Marbækskolen 416 415

Skuldelev skole 160 155

Elevtallet:

10 klasse 20 25

Opgørelsen i august er incl. 11 elever fra Jægerspris kommune. Skibby kommune 
betaler tilsvarende for 7 elever til Jægerspris.

Elevtallet i modtagerklassen på Marbækskolen, februar = 11 og august = 5

Ved udgangen af september er der tilflyttet afghanske familier med ekstra 8 
skolesøgende børn, som d.d. er på vej ind i skolesystemet.

Dertil kommer, at yderligere 4 børn skulle være på vej inden jul.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 30. oktober 2001 
den endelige normeringsplan.

For så vidt angår modtagerklassen godkendes ressourcetildelingen. Til næste møde 
skal foreligge en beregning på økonomien udarbejdet af skolen og de 2 lærere i 
modtagerklassen.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 6. november 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Borgmesteren har den 8. november med henvisning til lov om kommunernes styrelse 
§ 31 på byrådets vegne godkendt skole-, social- og sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet tager på møde den 19. december 2001 borgmesterens beslutning til 
efterretning.

Punkt 18
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Ændrede vedtægter for Produktionsskolen "Over Broen"

J.nr. BK

Bestyrelsen for Produktionsskolen "Over Broen" har fremsendt ændrede vedtægter til 
godkendelse i Jægerspris, Frederikssund og Skibby kommuner.

Økonomiudvalget har behandlet og godkendt de ændrede vedtægter på møde den 6. 
november. Da byrådsmødet blev aflyst i november måned, har borgmesteren godkendt 
de ændrede vedtægter på byrådets vegne.

I forbindelse med sagsbehandlingen i Frederikssund kommune har økonomiudvalget i 
Frederikssund ønsket en præcisering af vedtægtens § 4 stk. 8 og et nyt § 5 stk. 5.

Bemærkningerne fra Frederikssund kommune vedlægges.

Kommunaldirektøren anbefaler, at Skibby kommune også godkender de præciseringer 
Frederikssund kommune har anbefalet.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 11. december 2001, at de præciseringer 
Frederikssund kommune har anbefalet, godkendes.

Byrådet godkender på møde den 19. december 2001 økonomiudvalgets indstilling.


